
Referat bestyrelsesmøde 1.8.23  i kredsen


Deltagere:

Formand: Vibe Lenthe

Næstformand: Lars Toft Bille

Kasserer: Hanne Kozuch

Best.medlem: Karina Hansen

Best.suppl: Kristina Myhle Ambus

Best.suppl : Fritz Bennedbæk 

Sekretær: Tinni Engli 


1. Godkendelse af sidste referat

Udestående fra sidste møde.

Der er søgt om at få påskeskuet fast men dette er ikke godkendt endnu, Fritz høre med Michael 
Lumby.

( Der er efterfølgende kommet besked om vi høre nærmere efter HAS )


Skue 2024/dommerbesætning skal snarest på plads hvis der eventuelt ønskes en tysk dommer.

Hanne tager det videre til resten af BHU.


Referat godkendt.


2. Nyt fra formanden 

Der var indskrivning før bestyrelsesmødet og her var der 53 der blev skrevet ind.

Flere vil komme til løbende 


3. Nyt fra kasseren & BHU.

1/2 års regnskab er desværre højt da der bl.a. har været nogle større udskrivninger på bl.a. 
varmepumpe og kloak.

Elregningen var på 16.000,- for det første halve år og det er højt , der håbes på at den nye 
varmepumpe vil få udgifterne ned, så der er et underskud første halve år på grund af 
ekstraordinære udgifter men vi regner med det ser bedre ud ved årets udgang.


Karina vil undersøge muligheden for at få et hot spot på forbrug så vi via en app kan styre varmen 
bedre i klubhuset i vintersæsonen.


Ellers er vi gode til at tjene penge på hvad vi kan.


BHU. Der arbejdes på at lave et kursus for trænere og figuranter måske i december.

Der vil også komme prøver/kåring i efteråret.


Der er ønsker fra medlemmer om at kunne tage prøver på den figurant man træner på, det er 
bestyrelsen enige i og bakker op om dette.


4.Arbejdsdag

Der er arbejdsdag 23.9.23

Der er stadig træning den dag, Vibe laver opslag om dato samt hvad der skal laves.

Annette sørger for lidt mad til os.


5. Ny vareleverandør.

Brugsen som har leveret drikkevarer indtil nu  kan ikke levere drikkevarer mere så der skal findes 
en ny leverandør.

Der kommer foreslag op om Brugsen Grænsebakkeby,Skævinge eller Ølsted, samt nemlig.com.

Da det har været Annette der har stået for bestilling høres hun lige ad om hun vil undersøge med 
nogle af de ovennævnte Brugsen.

Tinni er tovholder.




6. HAS

Vibe har købt pavillon plads til HAS.

Viber køber også en pop up pavillon som kan bruges fremadrettet.


7. T shirt 


Der har været lidt rod med de logo t shirt der er bestilt bl.a. forkerte størrelser.

Vibe og Kristina har møde med Kasper fra sportsbutikken så de lige kan gå igennem tingene.


8. Lys 

Stefan har fundet to standene med fundament til 1500,- stykket, de skal dog hentes i Jylland.

Transport vil koste 3.500,-

Dette er billigt så det sættes igang snarest.


9. Sidste træning dag.

Sidste træningsdag/afslutning bliver 2.12.23.


10. Ringtræning

Vi satser på der vil blive ringtræning i ridehuset i nov & dec men dette vender Vibe tilbage med.


11. Eventuelt.

Karina kommer med et forslag om der kunne blive en træningsdag med aport træning da mange 
syntes den del er en udfordring.

Hanne tager det videre til BHU og Karina vil høre om Eva fra kreds 3 eventuelt har lyst til at 
tilbringe en dag hos os med henblik på dette.


Hanne siger det er svært at komme af med mønter efterhånden og det hober sig op.

Karina har måske en løsning og hun vender tilbage.


12. Nyt Bestyrelsesmøde

Dato for nyt bestyrelsesmøde.

17.10.23 kl 18.00 i kredsen.





